

Paragraph

3. (1) The following provisions of the Canada Corporations Act and any provisions substituted therefor and relating to the same subject matter do not apply in respect of the Company, namely: sections 117 of section 28; section 28, subsection (2); section 34; subsection (1) of section 37 and section 38.

Transfer of shares

72. Notwithstanding subsection (1) of section 28 of the Canada Corporations Act or any law provision substituted therefor the right of a holder of fully paid shares of the Company to transfer the same in whole or in part shall not be affected in any manner in which it may be affected in respect of any other shares of the Company as if the Company were a corporation incorporated in Canada.

5. (1) Les dispositions subséquentes de la Loi sur les corporations canadiennes et toutes dispositions les remplaçant et ayant trait au même sujet ne s'appliquent pas à la Compagnie, soit nommément: le paragraphe (1) de l'article 27; l'article 29; le paragraphe (2) de l'article 34; le paragraphe (1) de l'article 37 et l'article 38.

Exemption

72. Néanmoins le paragraphe (1) de l'article 28 de la Loi sur les corporations canadiennes ou toute disposition similaire le remplaçant, le droit que possède un détenteur d'actions entièrement libérées de la Compagnie de transférer ses actions est soumis aux restrictions que peuvent prescrire les lettres patentes supplémentaires octroyées à l'origine à la Compagnie par Sa Majesté en chef du Canada.

Transfer of shares